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  PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2012  

z przebiegu XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XVIII sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Stanisław Kochanek 
Wojciech Półtorak 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Bogusława Jędrasiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Bogusława J ędrasiaka  funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Bogusław J ędrasiak. 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza Obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w Gminie Zbąszynek 

a. informacja z działalności w 2011 roku 
b. informacja z planu zadań do realizacji w 2012 roku 
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9. Program współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami: 

a. informacja z działalności w 2011 roku 
b. informacja z planu zadań do realizacji w 2012 roku 

10. Podjęcie uchwał: 
a. w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok  

(projekt nr 1) 
b. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na 

nieruchomość gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek  
(projekt nr 2) 

c. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem 
lokalu uŜytkowego połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4  
z dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym (projekt nr 3) 

d. w sprawie wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół 
Technicznych w Zbąszynku (projekt nr 4) 

e. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 
Izby wytrzeźwień w Raculi w 2012 roku (projekt nr 5) 

11. Odpowiedzi na interpelacje 
12. Oświadczenia i wolne wnioski 
13. Zakończenie obrad 

Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie. 

Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
Na salę obrad przybył radny Stanisław Kochanek 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji- 14 radnych 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 29 marca 2012 r. do 
25 kwietnia 2012 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radny Ryszard Dembniak skierował pytanie nawiązujące do planowanych przez 
ministerstwo  finansów  cięć  procentów od odpisów podatku PIT. Radny chciał wiedzieć ile 
straci na tym Gmina oraz skąd zostaną wzięte środki na zbilansowanie budŜetu? 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  skierowała pytanie odnoszące się do powstającej  
w okolicy Rogozińca restauracji Mc Donald’s. Radna poinformowała, iŜ zwróciło się do niej 
wiele osób z prośbą o napisanie pisma, w którym w imieniu mieszkańców zawarta została by 
prośba o moŜliwość skorzystania z usług ww. restauracji bez konieczności wjazdu na 
autostradę. Pani Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zwróciła uwagę na niewielką odległość 
dzielącą okolicznych mieszkańców od restauracji, którzy mogli by pokonywać ją pieszo. 
Radna poinformowała, iŜ pismo w tej sprawie zostało przygotowane i chciałaby poznać 
opinię na ten temat. 
 
Radny Łukasz Szyma ński  skierował pytanie odnoszące się do remontu drogi nr 302  
i zapowiedzianych przez Zarząd Dróg prac naprawczych na wjeździe do Kosieczyna? 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  skierowała kolejne pytanie, które odnosiło się do 
wyrównywania dróg równiarką. W imieniu rolników radna zapytała czy moŜliwe było by 
wyrównanie drogi prowadzącej  na łąki z Rogozińca w kierunku Szczańca? 
 
Nawiązując do tematu wyrównywania dróg, radny Łukasz Szyma ński  zwrócił uwagę na 
fakt, iŜ odcinek drogi od Nowego Gościńca do  Szczańca, który utwardzony był gruzem i był 
przejezdny po pracach naprawczych wykonywanych równiarką w chwili obecnej jest 
praktycznie nie przejezdny. 
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Do pkt. 8  
 

Funkcjonowanie słu Ŝby zdrowia w Gminie Zb ąszynek 
c. informacja z działalno ści w 2011 roku 
d. informacja z planu zada ń do realizacji w 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iŜ niniejsza informacja została 
szczegółowo omówiona na posiedzeniach Komisji Oświaty Kultury i Pomocy Społecznej oraz  
Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniach 17-18.04.2012 r.  (Pan Jan Mazur  przypomniał 
stanowiska niniejszych Komisji). 

W związku z powyŜszym skrót najwaŜniejszych informacji w ww. temacie przedstawił 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski. 
/Informacja w temacie: „Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w Gminie Zbąszynek” stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.  
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 9  
  

Program współpracy Gminy Zb ąszynek z organizacjami pozarz ądowymi oraz 
innymi podmiotami: 

c. informacja z działalno ści w 2011 roku 
d. informacja z planu zada ń do realizacji w 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iŜ podobnie jak w poprzednim przypadku 
niniejsza informacja została szczegółowo omówiona na posiedzeniach Komisji Oświaty 
Kultury i Pomocy Społecznej oraz  Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniach 17-18.04.2012 r.  
Pan Jan Mazur  przypomniał stanowiska niniejszych Komisji, zapytał czy do niniejszego 
tematu radni zgłaszają pytania? 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w latach 2011-2012 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

 
Do  pkt.  10  
 
               Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 1). 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/24/2012  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XVIII/24/2012 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej Gminy Zb ąszynek na 2012 rok  
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 
gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/25/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 
gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/25/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzier Ŝawy na 
nieruchomo ść gruntow ą, stanowi ącą własno ść Gminy Zb ąszynek została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie  wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego 
połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4 z dotychczasowym najemcą w trybie 
bezprzetargowym (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/26/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego 
połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4 z dotychczasowym najemcą w trybie 
bezprzetargowym.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/26/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 
najem lokalu u Ŝytkowego poło Ŝonego w Zb ąszynku przy ul. Kosieczy ńskiej nr 4  
z dotychczasowym najemc ą w trybie bezprzetargowym została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
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d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół Technicznych w Zbąszynku  
(projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/27/2012  
w sprawie wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół Technicznych  
w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/27/2012 w sprawie wprowadzenia zmian organiza cyjnych w Zespole Szkół 
Technicznych w Zb ąszynku została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby wytrzeźwień w Raculi 
w 2012 roku (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania. 
 
Radny Ryszard Dembniak  skierował pytanie: jak się ma przedstawiany projekt uchwały do 
umowy zawartej między Powiatem świebodzińskim a Ambulatorium Kontrolowanego 
Trzeźwienia w Gorzowie Wlkp., gdzie umowa zawarto na kwotę 5 tyś zł, a nie 19 tyś zł? 
 
Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił Burmistrz  Zbąszynka , który poinformował, Ŝe 
informacje podawane w prasie często mają się nijak w stosunku do rzeczywistości.  
Zgodnie z informacjami jakie podał Pan Burmistrz  w dniu obrad sesji do tut. urzędu 
wpłynęło pismo ze Starostwa z zapytaniem w jaki sposób Gmina rozwiązała na swoim 
terenie problem dowozu osób nietrzeźwych do punktów wytrzeźwień. 
Pan Burmistrz  pokrótce wyjaśnił na czym polega działalność takich punktów jak ww. 
ambulatorium, odniósł się równieŜ do wspomnianych kosztów współpracy.  
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił fakt, iŜ wariant 
zaproponowany w omawianym projekcie uchwały daje moŜliwość wyeliminowania sytuacji,  
w których osoby nietrzeźwe zamiast na izbę wytrzeźwień trafiają do szpitala na izbę przyjęć.  
Więcej pytań w niniejszym temacie nie zgłoszono. 
Wobec powyŜszego Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/28/2012  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 
wytrzeźwień w Raculi w 2012 roku. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XVIII/28/2012 w sprawie udzielenia pomocy finans owej Miastu Zielona Góra na 
utrzymanie Izby wytrze źwień w Raculi w 2012 roku  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 11  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na zgłoszone przez radnych pytania udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław 
Czyczerski. 
 
Odpowiadając na pytanie radnego Ryszarda Dembniaka, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ wielkość kwot będzie się wahać w granicach około 120 - 130 tyś. zł 
miesięcznie. Tyle mniej Gmina uzyska wpłaty z Urzędów Skarbowych. Niniejsza sytuacja 
związana jest z polityką prowadzoną corocznie przez urzędy, a mianowicie w pierwszym 
półroczu mają miejsce niedoszacowania, później odnotowywane są zwiększania zaś na 
koniec roku zgodnie z ustawą jednostki te zobowiązane są wyrównać naleŜności do wartości 
Gminie naleŜnej. Z informacji jakie dotarły do tut. Urzędu w formie pisemnej kwota straty 
waha się w granicach 200 tyś. zł w ciągu roku. 
Odnosząc się do kwestii oszczędności, zdaniem Burmistrza moŜna ich szukać jedynie  
w dwóch miejscach, a mianowicie w sferze inwestycji bądź w sferze społecznej, tj. oświacie, 
pomocy społecznej, stowarzyszeniach, klubach itp. Pokrycie deficytu w pierwszej z nich 
moŜe nastąpić poprzez zaciągnięcie kredytu, czego nie moŜna dokonać w przypadku tej 
drugiej. 
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iŜ temat wspomniany 
przez radnego jest tematem na niedaleką przyszłość. Póki co na pierwsze półrocze środków 
wystarczy, zaś po sprawozdaniu z wykonania budŜetu za I półrocze temat zapewne zostanie 
ponownie poruszony. 
 
Nawiązując do pytania radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej-Szwarc, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ moŜna podjąć próby w kierunku wskazanym przez radną, aczkolwiek 
nienaleŜny spodziewać się wymiernych efektów. Niemniej jednak warto próbować. 
 
Odnosząc się do tematu wyrównywania nawierzchni na terenie Gminy, Burmistrz 
Zbąszynka  zaznaczył, iŜ ww. prace wykonywano na terenie Gminy przez pięć dni. Stan 
niektórych odcinków dróg uległ polepszeniu, aczkolwiek są i takie miejsca, w których 
wyrówniarka nie spełniła swojego zadania. Po raz kolejny moŜna przekonać się, iŜ taka 
forma naprawy nie zawsze daje oczekiwane rezultaty. Droga o której wspomniała radna nie 
była  brana pod uwagę podczas ostatnich prac. W najbliŜszym czasie nie będą juŜ 
wykonywane prace z pomocą równiarki. Nieuniknione jest, Ŝe znaczne ubytki w nawierzchni 
będą się pojawiać, aczkolwiek moŜna będzie jedynie liczyć na powierzchowne naprawy 
mające na celu ich uzupełnienie. Kolejne prace wyrównawcze zaplanowane są dopiero na 
jesień. 
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Następnie Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do pytania radnego Łukasza Szyma ńskiego  
informując, Ŝe planowany remont odcinka: Chlastawa-granica województwa zostanie 
zrealizowany. Natomiast jeśli chodzi o część wiejską, to powstałe tam ubytki w nawierzchni 
będą  doraźnie uzupełniane w ramach bieŜących napraw realizowanych przez ww. Zarząd 
Dróg. 
 
Do pkt. 15.  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iŜ Komisje Stałe Rady na swoich 
posiedzeniach zapoznały się z informacją w temacie: ocena zasobów pomocy społecznej na 
2011 rok dla Gminy Zbąszynek. Niniejsze sprawozdanie powstało w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej i stanowi podstawę do planowania budŜetu na 
kolejny rok.  
W ramach podsumowania Burmistrz Zb ąszynka  zapoznał radnych z najwaŜniejszymi 
wnioskami dotyczącymi wspomnianego tematu. 
/Informacja w ww. temacie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

Radny Ryszard Dembniak skierował pytanie: czy Urząd Miejski jest w stanie podjąć 
działania mające na celu rozwiązanie sprawy śmiecenia  w tunelu na drodze do Chlastawy? 
 
Odpowiedzi na pytanie udzielił Burmistrz Zb ąszynka , który poinformował, iŜ za kwestię 
porządkową we wskazanym miejscu odpowiada PKP, w związku z czym wypowiedzieć w tej 
kwestii moŜe się obecny na sali radny Ryszard Stachowiak . Gmina ponosi koszty z tytułu 
oświetlenia oraz bieŜących napraw w tym zakresie. 
Włączając się do dyskusji radny Ryszard Stachowiak  poinformował, iŜ za porządek w ww. 
tunelu odpowiada spółka TLK. Z informacji jakie posiada radny wiadomo, iŜ niniejsza kwestia 
została wyjaśniona, a co za tym idzie teren został uprzątnięty. 
 
Następnie radny Łukasz Szyma ński skierował do Burmistrza Zb ąszynka pytanie, czy 
istnieją finansowe i techniczne moŜliwości rozbudowy miejskiego monitoringu w przyszłości? 
Radny podkreślił fakt, iŜ niniejsze przedsięwzięcie zapewne pociągnęłoby za sobą znaczne 
koszty, aczkolwiek stworzenie takiej moŜliwości przyczyniłoby się w duŜej mierze do 
ustalania róŜnego rodzaju aktów wandalizmu, niszczenia mienia oraz wzrostu poczucia 
bezpieczeństwa mieszkańców Gminy.  
 
Nawiązując do wypowiedzi radnego, Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iŜ poruszając 
niniejszą kwestię Pan Szymański  tak naprawdę sam udzielił sobie odpowiedzi na zadane 
przez siebie pytanie. Poruszony temat stanowi drogą inwestycję, a w kontekście 
omawianych wariantów oszczędności w chwili obecnej nie podlega dyskusji. 
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Następnie Przewodnicz ący Rady: 

� poinformował, iŜ w dniu 15.04.2012 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęły 2 pozwy na 
uchwały Rady Miejskiej Nr XVII/18/2012 i XVII/19/2012. Nadawcą  wspomnianych 
pism  jest Pan S. Górski. Pisma  przekazano wg właściwości do WSA w Gorzowie 
Wlkp. celem rozpatrzenia. 

� Oznajmił, iŜ w dniu 17.04.2012 do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo z Lubuskiego 
Urzędu Wojewódzkiego z informacją o wszczęciu postępowania nadzorczego  
w stosunku do uchwały nr XVII/20/2012 r. z dnia 29.03.2012 r. 

� Przypomniał o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych (termin do  
30.04.2012 r.). Zwrócił uwagę na fakt, iŜ we wspomnianym dniu tut. Urząd jest 
nieczynny, w związku z czym wyznaczył alternatywne miejsce i czas spotkania, dla 
radnych którzy nie wyrobią się ze złoŜeniem wymaganych dokumentów. Miejscem 
dyŜuru w dniu 30.04.2012 będzie Dom Kultury, w godzinach od 16.00-17.00. 

� Zaprosił radnych na „Polsko - Niemiecką Majówkę 2012”. Zaznaczył przy tym, iŜ  
w dniu 3 maja 2012 r. w Kościele parafialnym w Zbąszynku odbędzie się uroczysta 
msza święta w intencji Ojczyzny. 

� Zaprosił radnych na „Strzelanie Samorządowe” z okazji święta samorządu 
terytorialnego, które w tym roku odbędzie się 19 maja 2012 r., o godz. 15.00 na 
strzelnicy w Rogozińcu. Poprosił radnych o pisemne potwierdzenie obecności (bądź 
nieobecności) na specjalnie przygotowanej liście. 

� Poinformował o terminach i tematyce posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu maju.  

 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
 
- za przyj ęciem protokołu z XVII  zwyczajnej  sesji Rady z dni a 29.02.2012 r. 
głosowano- 14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XVII 
zwyczajnej sesji z dnia 29.03.2012 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 
14radnych.  
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Do pkt.16  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1430 zamknął  XVIII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                          Bogusław Jędrasiak                            Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 
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  PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2012  

z przebiegu XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XVIII sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Stanisław Kochanek 
Wojciech Półtorak 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Bogusława Jędrasiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Bogusława J ędrasiaka  funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Bogusław J ędrasiak. 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza Obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w Gminie Zbąszynek 

a. informacja z działalności w 2011 roku 
b. informacja z planu zadań do realizacji w 2012 roku 
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9. Program współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami: 

a. informacja z działalności w 2011 roku 
b. informacja z planu zadań do realizacji w 2012 roku 

10. Podjęcie uchwał: 
a. w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok  

(projekt nr 1) 
b. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na 

nieruchomość gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek  
(projekt nr 2) 

c. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem 
lokalu uŜytkowego połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4  
z dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym (projekt nr 3) 

d. w sprawie wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół 
Technicznych w Zbąszynku (projekt nr 4) 

e. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 
Izby wytrzeźwień w Raculi w 2012 roku (projekt nr 5) 

11. Odpowiedzi na interpelacje 
12. Oświadczenia i wolne wnioski 
13. Zakończenie obrad 

Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie. 

Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 
Na salę obrad przybył radny Stanisław Kochanek 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji- 14 radnych 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 29 marca 2012 r. do 
25 kwietnia 2012 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radny Ryszard Dembniak skierował pytanie nawiązujące do planowanych przez 
ministerstwo  finansów  cięć  procentów od odpisów podatku PIT. Radny chciał wiedzieć ile 
straci na tym Gmina oraz skąd zostaną wzięte środki na zbilansowanie budŜetu? 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  skierowała pytanie odnoszące się do powstającej  
w okolicy Rogozińca restauracji Mc Donald’s. Radna poinformowała, iŜ zwróciło się do niej 
wiele osób z prośbą o napisanie pisma, w którym w imieniu mieszkańców zawarta została by 
prośba o moŜliwość skorzystania z usług ww. restauracji bez konieczności wjazdu na 
autostradę. Pani Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zwróciła uwagę na niewielką odległość 
dzielącą okolicznych mieszkańców od restauracji, którzy mogli by pokonywać ją pieszo. 
Radna poinformowała, iŜ pismo w tej sprawie zostało przygotowane i chciałaby poznać 
opinię na ten temat. 
 
Radny Łukasz Szyma ński  skierował pytanie odnoszące się do remontu drogi nr 302  
i zapowiedzianych przez Zarząd Dróg prac naprawczych na wjeździe do Kosieczyna? 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  skierowała kolejne pytanie, które odnosiło się do 
wyrównywania dróg równiarką. W imieniu rolników radna zapytała czy moŜliwe było by 
wyrównanie drogi prowadzącej  na łąki z Rogozińca w kierunku Szczańca? 
 
Nawiązując do tematu wyrównywania dróg, radny Łukasz Szyma ński  zwrócił uwagę na 
fakt, iŜ odcinek drogi od Nowego Gościńca do  Szczańca, który utwardzony był gruzem i był 
przejezdny po pracach naprawczych wykonywanych równiarką w chwili obecnej jest 
praktycznie nie przejezdny. 
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Do pkt. 8  
 

Funkcjonowanie słu Ŝby zdrowia w Gminie Zb ąszynek 
c. informacja z działalno ści w 2011 roku 
d. informacja z planu zada ń do realizacji w 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iŜ niniejsza informacja została 
szczegółowo omówiona na posiedzeniach Komisji Oświaty Kultury i Pomocy Społecznej oraz  
Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniach 17-18.04.2012 r.  (Pan Jan Mazur  przypomniał 
stanowiska niniejszych Komisji). 

W związku z powyŜszym skrót najwaŜniejszych informacji w ww. temacie przedstawił 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski. 
/Informacja w temacie: „Funkcjonowanie słuŜby zdrowia w Gminie Zbąszynek” stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.  
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 9  
  

Program współpracy Gminy Zb ąszynek z organizacjami pozarz ądowymi oraz 
innymi podmiotami: 

c. informacja z działalno ści w 2011 roku 
d. informacja z planu zada ń do realizacji w 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iŜ podobnie jak w poprzednim przypadku 
niniejsza informacja została szczegółowo omówiona na posiedzeniach Komisji Oświaty 
Kultury i Pomocy Społecznej oraz  Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniach 17-18.04.2012 r.  
Pan Jan Mazur  przypomniał stanowiska niniejszych Komisji, zapytał czy do niniejszego 
tematu radni zgłaszają pytania? 
Pytań oraz uwag nie zgłoszono. 
/Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w latach 2011-2012 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

 
Do  pkt.  10  
 
               Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 1). 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/24/2012  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XVIII/24/2012 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej Gminy Zb ąszynek na 2012 rok  
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 
gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/25/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierŜawy na nieruchomość 
gruntową, stanowiącą własność Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/25/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzier Ŝawy na 
nieruchomo ść gruntow ą, stanowi ącą własno ść Gminy Zb ąszynek została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie  wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego 
połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4 z dotychczasowym najemcą w trybie 
bezprzetargowym (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/26/2012  
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego 
połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Kosieczyńskiej nr 4 z dotychczasowym najemcą w trybie 
bezprzetargowym.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/26/2012 w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 
najem lokalu u Ŝytkowego poło Ŝonego w Zb ąszynku przy ul. Kosieczy ńskiej nr 4  
z dotychczasowym najemc ą w trybie bezprzetargowym została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
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d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół Technicznych w Zbąszynku  
(projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/27/2012  
w sprawie wprowadzenia zmian organizacyjnych w Zespole Szkół Technicznych  
w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XVIII/27/2012 w sprawie wprowadzenia zmian organiza cyjnych w Zespole Szkół 
Technicznych w Zb ąszynku została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby wytrzeźwień w Raculi 
w 2012 roku (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania. 
 
Radny Ryszard Dembniak  skierował pytanie: jak się ma przedstawiany projekt uchwały do 
umowy zawartej między Powiatem świebodzińskim a Ambulatorium Kontrolowanego 
Trzeźwienia w Gorzowie Wlkp., gdzie umowa zawarto na kwotę 5 tyś zł, a nie 19 tyś zł? 
 
Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił Burmistrz  Zbąszynka , który poinformował, Ŝe 
informacje podawane w prasie często mają się nijak w stosunku do rzeczywistości.  
Zgodnie z informacjami jakie podał Pan Burmistrz  w dniu obrad sesji do tut. urzędu 
wpłynęło pismo ze Starostwa z zapytaniem w jaki sposób Gmina rozwiązała na swoim 
terenie problem dowozu osób nietrzeźwych do punktów wytrzeźwień. 
Pan Burmistrz  pokrótce wyjaśnił na czym polega działalność takich punktów jak ww. 
ambulatorium, odniósł się równieŜ do wspomnianych kosztów współpracy.  
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił fakt, iŜ wariant 
zaproponowany w omawianym projekcie uchwały daje moŜliwość wyeliminowania sytuacji,  
w których osoby nietrzeźwe zamiast na izbę wytrzeźwień trafiają do szpitala na izbę przyjęć.  
Więcej pytań w niniejszym temacie nie zgłoszono. 
Wobec powyŜszego Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/28/2012  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 
wytrzeźwień w Raculi w 2012 roku. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XVIII/28/2012 w sprawie udzielenia pomocy finans owej Miastu Zielona Góra na 
utrzymanie Izby wytrze źwień w Raculi w 2012 roku  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 11  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na zgłoszone przez radnych pytania udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław 
Czyczerski. 
 
Odpowiadając na pytanie radnego Ryszarda Dembniaka, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ wielkość kwot będzie się wahać w granicach około 120 - 130 tyś. zł 
miesięcznie. Tyle mniej Gmina uzyska wpłaty z Urzędów Skarbowych. Niniejsza sytuacja 
związana jest z polityką prowadzoną corocznie przez urzędy, a mianowicie w pierwszym 
półroczu mają miejsce niedoszacowania, później odnotowywane są zwiększania zaś na 
koniec roku zgodnie z ustawą jednostki te zobowiązane są wyrównać naleŜności do wartości 
Gminie naleŜnej. Z informacji jakie dotarły do tut. Urzędu w formie pisemnej kwota straty 
waha się w granicach 200 tyś. zł w ciągu roku. 
Odnosząc się do kwestii oszczędności, zdaniem Burmistrza moŜna ich szukać jedynie  
w dwóch miejscach, a mianowicie w sferze inwestycji bądź w sferze społecznej, tj. oświacie, 
pomocy społecznej, stowarzyszeniach, klubach itp. Pokrycie deficytu w pierwszej z nich 
moŜe nastąpić poprzez zaciągnięcie kredytu, czego nie moŜna dokonać w przypadku tej 
drugiej. 
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iŜ temat wspomniany 
przez radnego jest tematem na niedaleką przyszłość. Póki co na pierwsze półrocze środków 
wystarczy, zaś po sprawozdaniu z wykonania budŜetu za I półrocze temat zapewne zostanie 
ponownie poruszony. 
 
Nawiązując do pytania radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej-Szwarc, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ moŜna podjąć próby w kierunku wskazanym przez radną, aczkolwiek 
nienaleŜny spodziewać się wymiernych efektów. Niemniej jednak warto próbować. 
 
Odnosząc się do tematu wyrównywania nawierzchni na terenie Gminy, Burmistrz 
Zbąszynka  zaznaczył, iŜ ww. prace wykonywano na terenie Gminy przez pięć dni. Stan 
niektórych odcinków dróg uległ polepszeniu, aczkolwiek są i takie miejsca, w których 
wyrówniarka nie spełniła swojego zadania. Po raz kolejny moŜna przekonać się, iŜ taka 
forma naprawy nie zawsze daje oczekiwane rezultaty. Droga o której wspomniała radna nie 
była  brana pod uwagę podczas ostatnich prac. W najbliŜszym czasie nie będą juŜ 
wykonywane prace z pomocą równiarki. Nieuniknione jest, Ŝe znaczne ubytki w nawierzchni 
będą się pojawiać, aczkolwiek moŜna będzie jedynie liczyć na powierzchowne naprawy 
mające na celu ich uzupełnienie. Kolejne prace wyrównawcze zaplanowane są dopiero na 
jesień. 
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Następnie Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do pytania radnego Łukasza Szyma ńskiego  
informując, Ŝe planowany remont odcinka: Chlastawa-granica województwa zostanie 
zrealizowany. Natomiast jeśli chodzi o część wiejską, to powstałe tam ubytki w nawierzchni 
będą  doraźnie uzupełniane w ramach bieŜących napraw realizowanych przez ww. Zarząd 
Dróg. 
 
Do pkt. 15.  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iŜ Komisje Stałe Rady na swoich 
posiedzeniach zapoznały się z informacją w temacie: ocena zasobów pomocy społecznej na 
2011 rok dla Gminy Zbąszynek. Niniejsze sprawozdanie powstało w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej i stanowi podstawę do planowania budŜetu na 
kolejny rok.  
W ramach podsumowania Burmistrz Zb ąszynka  zapoznał radnych z najwaŜniejszymi 
wnioskami dotyczącymi wspomnianego tematu. 
/Informacja w ww. temacie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska pozytywnie, jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 

Radny Ryszard Dembniak skierował pytanie: czy Urząd Miejski jest w stanie podjąć 
działania mające na celu rozwiązanie sprawy śmiecenia  w tunelu na drodze do Chlastawy? 
 
Odpowiedzi na pytanie udzielił Burmistrz Zb ąszynka , który poinformował, iŜ za kwestię 
porządkową we wskazanym miejscu odpowiada PKP, w związku z czym wypowiedzieć w tej 
kwestii moŜe się obecny na sali radny Ryszard Stachowiak . Gmina ponosi koszty z tytułu 
oświetlenia oraz bieŜących napraw w tym zakresie. 
Włączając się do dyskusji radny Ryszard Stachowiak  poinformował, iŜ za porządek w ww. 
tunelu odpowiada spółka TLK. Z informacji jakie posiada radny wiadomo, iŜ niniejsza kwestia 
została wyjaśniona, a co za tym idzie teren został uprzątnięty. 
 
Następnie radny Łukasz Szyma ński skierował do Burmistrza Zb ąszynka pytanie, czy 
istnieją finansowe i techniczne moŜliwości rozbudowy miejskiego monitoringu w przyszłości? 
Radny podkreślił fakt, iŜ niniejsze przedsięwzięcie zapewne pociągnęłoby za sobą znaczne 
koszty, aczkolwiek stworzenie takiej moŜliwości przyczyniłoby się w duŜej mierze do 
ustalania róŜnego rodzaju aktów wandalizmu, niszczenia mienia oraz wzrostu poczucia 
bezpieczeństwa mieszkańców Gminy.  
 
Nawiązując do wypowiedzi radnego, Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iŜ poruszając 
niniejszą kwestię Pan Szymański  tak naprawdę sam udzielił sobie odpowiedzi na zadane 
przez siebie pytanie. Poruszony temat stanowi drogą inwestycję, a w kontekście 
omawianych wariantów oszczędności w chwili obecnej nie podlega dyskusji. 
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Następnie Przewodnicz ący Rady: 

� poinformował, iŜ w dniu 15.04.2012 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęły 2 pozwy na 
uchwały Rady Miejskiej Nr XVII/18/2012 i XVII/19/2012. Nadawcą  wspomnianych 
pism  jest Pan S. Górski. Pisma  przekazano wg właściwości do WSA w Gorzowie 
Wlkp. celem rozpatrzenia. 

� Oznajmił, iŜ w dniu 17.04.2012 do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo z Lubuskiego 
Urzędu Wojewódzkiego z informacją o wszczęciu postępowania nadzorczego  
w stosunku do uchwały nr XVII/20/2012 r. z dnia 29.03.2012 r. 

� Przypomniał o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych (termin do  
30.04.2012 r.). Zwrócił uwagę na fakt, iŜ we wspomnianym dniu tut. Urząd jest 
nieczynny, w związku z czym wyznaczył alternatywne miejsce i czas spotkania, dla 
radnych którzy nie wyrobią się ze złoŜeniem wymaganych dokumentów. Miejscem 
dyŜuru w dniu 30.04.2012 będzie Dom Kultury, w godzinach od 16.00-17.00. 

� Zaprosił radnych na „Polsko - Niemiecką Majówkę 2012”. Zaznaczył przy tym, iŜ  
w dniu 3 maja 2012 r. w Kościele parafialnym w Zbąszynku odbędzie się uroczysta 
msza święta w intencji Ojczyzny. 

� Zaprosił radnych na „Strzelanie Samorządowe” z okazji święta samorządu 
terytorialnego, które w tym roku odbędzie się 19 maja 2012 r., o godz. 15.00 na 
strzelnicy w Rogozińcu. Poprosił radnych o pisemne potwierdzenie obecności (bądź 
nieobecności) na specjalnie przygotowanej liście. 

� Poinformował o terminach i tematyce posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu maju.  

 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
 
- za przyj ęciem protokołu z XVII  zwyczajnej  sesji Rady z dni a 29.02.2012 r. 
głosowano- 14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XVII 
zwyczajnej sesji z dnia 29.03.2012 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 
14radnych.  
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Do pkt.16  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1430 zamknął  XVIII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                          Bogusław Jędrasiak                            Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 

 


